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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 21. SJEDNICE Gradskog vijeća Grada Pule, 

održana 12. prosinca 2019. godine (četvrtak), 
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

 
 
 
SJEDNICU je u 17,00 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ (:IDS-ISU-ZELENI), koji je sjednici 

i predsjedavao: 

 

POŠTOVANI VIJEĆNICI DOBAR DAN 

– EGREGI CONSIGLIERI BUON GIORNO, 

 

OTVARAM 21. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE - DICHIARO APERTA LA 

21ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA  

 

POZDRAVLJAM: 

- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA 

- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA –  

 I VICESINDACI 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della 

Città 

- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali 

- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città  

- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 

- gosp. Davida Laginju – simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete 

simultaneo nella lingua dei segni 

- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming-a 

na mrežnim stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV 

Nova o in diretta tramite il servizio live streaming dal sito della Città di Pola  

- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI  
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Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da je vijećnik Massimo Brajuha 
najavio kašnjenje, dok su vijećnici Ivona Gudelj i Redžep Raimović opravdali 
izostanak sa današnje sjednice.  

  
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mir. 
mandata  

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   

3. IVAN NEKIĆ IDS-ISU-ZELENI   

4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-ISU-ZELENI   

5. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI   

6. GORDANA FERENČIĆ IDS -ISU-ZELENI   

7. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI došao tijekom VP 

8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

9. TIZIANO SOŠIĆ IDS-ISU-ZELENI.  

10. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI   

11. KRISTINA RABAR IDS-ISU-ZELENI.  

12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-ISU-ZELENI  odsutan 

14. DUNJA RAČIĆ IDS-ISU-ZELENI  

15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS odsutan 

16. ALKA STARAC SDP-HSU-SDSS-HSLS D. Ferić-mir. mandata 

17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S.Hrelja-mir. mandata 

18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  

19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  

20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  

21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  

22. MIRKO JURKIĆ HDZ  

23. IVONA GUDELJ HDZ odsutna 

24. PETAR ĆURIĆ HDZ  

25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  

 

 

Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i uvidom u evidencijske listiće 
predsjednik utvrđuje da je na 21. sjednici prisutan 21 vijećnik te Gradsko vijeće 
može pravovaljano odlučivati, a nakon dolaska Massima Brajuhe u 17,38 sati, 
prisutno je 22 od ukupno 25 vijećnika. 
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OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu 
MIRNA RADOLOVIĆ,pomoćnica pročelnika UO za prostorno uređenje, kom.sustav i 
imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti 
IRENA PERUŠKO, pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o.Gradonačelnika pročelnik Službe za zastupanje Grada 
NIKOLINA RADULOVIĆ, p.o. Gradonačelnika pročelnica Službe za unutarnju 
reviziju 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor FRATARSKI d.o.o.  
VESNA DUKIĆ, član Uprave Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke Pula d.o.o.  
DARKO BURŠIČ, direktor Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinara d.o.o. 
IGOR STARI, direktor Pula Herculanea d.o.o. 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o. 
RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. Pula 
DEAN STARČIĆ, direktor Vodovoda Pula d.o.o. Pula 
IGOR ŠKATAR, direktor Pulaprometa d.o.o 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pulaparkinga d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETA MOROSIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula film festivala 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
LEONARD POROPAT, protokol 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni tajnik_eGlasanje 
RENATO PUNČEC, vanjski suradnik_eGlasanje 
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PRIJE SLUŽBENOG DIJELA SJEDNICE 
predsjednik Vijeća poziva gospodina Klaudia Karlovića, zapovjednika Javne 
vatrogasne postrojbe Pula, koji prelazi na novu dužnost, da se obrati Vijeću. 
 

KLAUDIO KARLOVIĆ: 
 Hvala lijepa, dobar večer svima skupa, buon giorno a tutti. 
 Želja mi je bila da se oprostim s vama u ovom trenutku s obzirom da 
prelazim, kako je rekao predsjednik Gradskog vijeća, na novu funkciju u 
Vatrogasnoj zajednicu Istarske županije, kao zamjenik Županijskog vatrogasnog 
zapovjednika, a htio bih se ujedno zahvaliti svim članovima ovog Gradskog vijeća 
od predsjednika Gradskog vijeća, Gradonačelnika i njegovih zamjenika, pročelnika 
i njihovih suradnika, vama vijećnicama i vijećnicima, ravnateljima javnih ustanova, 
direktorima poduzeća, a i medijima koji su nas pratili tijekom svih ovih godina. 
 Nakon 38 godina provedenih u vatrogastvu, a od toga punih 25 na mjestu 
zapovjednika i 19 godina na mjestu zapovjednika područne Vatrogasne zajednice 
Pula i nakon dugih provedenih godina i ostvarenih rezultata na području 
vatrogastva, želio sam se zahvaliti svima vama na svim odlukama, na zaključcima, 
na planovima koji su bili prihvaćeni od strane ovog Vijeća, pa i akata koji su se 
ticali neposredno Gradonačelnika, kao osoba koja je odgovoran prema Zakonu o 
vatrogastvu za samo vatrogastvo Pule i Puljštine. 
 Žalio bih kroz ove odluke naglasiti da je ono što je najvažnije bilo da ste svi 
skupa odradili jedan veliki posao vezan uz vatrogastvo i sustav civilne zaštite gdje 
možemo našim ljudima dati sigurnost i jačati sigurnost, da će uvijek biti sigurni da 
će se štititi njihovi životi, da će se štititi njihova imovina i posebno ono što dajemo 
od sebe sada na zaštiti okoliša, a i turizam, koji znamo da je izuzetno značajna 
grana od koje gotovi svi žive, pogotovo na ovom našem području. 
 Koristim i priliku da se zahvalim i svim osnivačima, obzirom da su osnivači 
Javne vatrogasne postrojbe i Grad Vodnjana i šest okolnih općina, te pripadnicima 
upravnog vijeća.  

I na kraju bih spomenuo da sam napomenuo da to je zasluga svih naših 
vatrogasaca, vatrogasaca koji generacijama rade taj posao od jutra i ponekad 
vlastito zdravlje odnosno čak i život daju da bi svima nama bilo ugodnije. I ovim 
putem bi se s zahvalio od srca i želim da nastave tako i dalje raditi, kao što su do 
sada požrtvovno odrađivali svoj posao za svih nas. 
 Vorei salutare, sotolineare che tutti i pompieri e la loro generazione che 
molto sacrificano, a volte sacrificano la salute e la vita per aiutare l'intera 
comunita' e ringrazio personalmente la loro dedizione, coraggio e sforzi per 
protegere le persone, la proprieta' e l'ambiente. 
 Završio bih sa ovim, odlazim na novo radno mjesto, ali ne mijenjam broj 
telefona. Sto partendo per il nuovo lavoro ma non cambio il numero del telefono. 
 Hvala svima, grazie a tutti. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Gospodinu Klaudiu nakon 25 godina provedenog na tako odgovornom 
mjestu, mislim da je ovaj aplauz cijelog Vijeća ovako složan, najbolje može 
definirati svo poštovanje koje imamo prema Vama osobno, a isto tako prema našim 
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vatrogascima koje Vi i predstavljate danas i koje ste predstavljali pred ovim 
Vijećem i drugdje u ovih 25 godina, četvrt stoljeća. 
 U ime, ne samo ovog saziva, nego mogu reći u ime svih saziva Gradskog 
vijeća Grada Pule i svih građana vam se službeno zahvaljujem i od svog srca vam 
želim puno sreće na novim zadaćama, zaduženjima i životnim iskušenjima. 
 Hvala vam. 
 
 Prije službenog dijela sjednice ja bih od srca isto tako iskoristio ovu priliku 
da ponovno istaknem pred ovim Vijećem još jedno izuzetno dostignuće naše 
ustanove – Istarskog narodnog kazališta, koje je u suradnji i koprodukciji sa HNK u 
Varaždinu priredilo praizvedbu.Ujedinjenom Kraljevstvu, opere „Caccia lontana" 
našeg Antonia Smareglie i to u kombinaciji s dokumentarnim filmom o Antoniu 
Smaregli. 
Ova kombinacija dvaju umjetničkih žanrova prošla je i međunarodnu selekciju 
londonskog festivala „Opera in the City 2019“ te je izabrana za samo otvaranje 
festivala. Ukupno tri predstave odigrane su u Bridewall Theateru u Londonu od 20. 
do 22. kolovoza 2019. godine.  
„Opera in the City Festival“ jedan je od poznatijih svjetskih festivala na kojemu se 
ostvaruju suvremeni koncepti i promišljanja operne scene.  
Ove godine obilježavaju se 165. obljetnica rođenja i 90. obljetnica smrti našeg 
skladatelja Antonia Smareglie, koji je izvođen, među ostalima, i u milanskoj „La 
Scali“, venecijanskom Teatru „La Fenice“, Bečkoj dvorskoj operi i on je jedini naš 
kompozitor čija je opera izvedena u „Metropolitan Operi House“ u New Yorku,. a 
posmrtno je nažalost gotovo zaboravljen.  
Dakle, vrijednim radom i zalaganjem INK u očuvanju djela Antonia Smareglie 
postigli smo veliki uspjeh za kulturu našeg Grada - na ponos svih nas - ali to je i 
poticaj da nastavimo podržavati takve i slične inicijative u buduće. 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
-Poziv s materijalima za 21. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 
dana 04. prosinca 2019. godine.  
-Dana 06. prosinca 2019. dostavljena vam je prva dopuna dnevnog reda s točkom 
„Donošenje Zaključka o usvajanju Operativnog plana aktivnosti za socijalnu 
podršku i zdravlje Grada Pula-Pola za razdoblje od 2020.-2021.“ 
-dana 11. prosinca 2019. godine dostavljena je druga dopuna dnevnog reda s 
točkom:  

-„Donošenje Odluke o razrješenju (Massima Brajuhe) i imenovanju (Dunje 
Račić) za člana Odbora za statut i druge opće akte“  
  
Prijedlozi akata i materijali za 21. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici 
Grada Pule.  
 
Vijećnicima je na znanje dana 11. prosinca 2019. dostavljeno: 
-Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Pula-Pola za 2018. godinu 

 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoje izvješće nadležna 
radna tijela - Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene 
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djelatnosti. Odbor za plan i financije i Odbor za gospodarstvo te je Odbor za izbor 
utvrdio prijedlog akta. Izvješća o radu Odbora dostavljena su na tablet. 
 
Vijećnicima je na tablet dostavljen 

- Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Odluke o dopuni Odluke 
o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom prostoru Grada Pule-Pola, 
zaprimljen od strane ovlaštenog predlagatelja dana 09.12.2019., unutar 
propisanog roka. . 
 
Nadalje, dana 09. prosinca 2019. godine primio sam od Kluba vijećnika SDP-HSU 
(2) dva prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda 21. sjednice: 
 
Prvim prijedlogom traži se da se iz dnevnog reda izostavi točka 14. „Donošenje 
Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2020. godinu. 

 
Drugim prijedlogom traži se dopuna dnevnog reda sa točkom  

- „Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji 
poslovnih prostora Grada Pule-Pola“ te je ujedno uz navedeni prijedlog kao 
sastavni dio naveden amandman, kojim se predlaže izmjena Odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 
Grada Pule-Pola, a sve u tekstu kako vam je dostavljeno na tablet. 

 
Sada ću obrazložiti zbog čega nisam prihvatio navedena dva prijedloga za izmjenu i 
dopunu dnevnog reda. 
 
1. Ističem da se Planom davanja koncesija ne dodjeljuje, a niti se pokreće 
ikakav postupak za davanje pojedinačnih koncesija na spomenutim područjima. 

Prema tome, u slučaju provođenja postupka davanja pojedinačne koncesije 
provesti sve pripremne radnje propisane Zakonom o koncesijama, a posebno će se 
provesti postupak savjetovanja sa javnošću prema Zakonu o pravu na pristup 
informacijama te javno izlaganje pred sugrađanima.  

Nadalje, želim istaknuti da je Klub SDP-HSU u prijedlogu za izostavljanjem 
ove točke s dnevnog reda, kao i prošle godine, istaknuo niz pitanja i primjedbi, a 
radi se o primjedbama o kojima treba ozbiljno raspraviti pred ovim Vijećem - kao 
predstavničkom tijelu građana Pule - kako bi svi vijećnici tijekom rasprave mogli 
iskazati svoje stavove i eventualne primjedbe 

Isto tako predlagatelj ove Odluke mora imati mogućnost da Vijeću jasno 
iskaže svoje argumente i razloge predlaganja odluke i da odgovori na sva 
postavljena pitanja i primjedbe vijećnika, pa je stoga nužno predmetnu točku 
dnevnog reda odraditi, odnosno raspraviti.  

 
Zbog svega navedenog nisam prihvatio prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU o 

izostavljanju točke 14. sa prijedloga dnevnog reda. 
 
2. Što se tiče zahtjeva Kluba SDP-HSU da se dnevni red ove sjednice dopuni s 
prijedlogom Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji 
poslovnih prostora Grada Pule, uz koji prijedlog je kao sastavni dio upućen 
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amandman, želim istaknuti da isti prijedlog nisam prihvatio iz slijedećih formalnih 
razloga. 
 

Prema članku 46. Poslovnika amandmani se podnose radi izmjene ili 
dopune prijedloga odluke koja se već nalazi na dnevnom redu sjednice Gradskog 
vijeća, odnosno o prijedlogu akta o kojemu se raspravlja na sjednici, pa se o 
amandmanu izjašnjavaju predlagatelj odluke i nadležna radna tijela.  

Uz predmetni zahtjev za dopunu dnevnog reda Klub SDP-HSU, kao ovlašteni 
predlagatelj, trebao je sukladno članku 34. Poslovnika dostaviti i konkretan 
prijedlog odluke o kojoj želi da se provede rasprava te koji prijedlog treba 
sadržavati sve propisane elemente, odnosno pravni temelj za donošenje, tekst 
prijedloga odluke, obrazloženje, temeljna pitanja i ocjenu stanja koje treba urediti 
tim aktom, ocjenu potrebnih sredstava za provođenje akta te tekst odredaba 
važećeg akta koji se želi mijenjati ili dopunjavati.  

 
Međutim, Klub SDP-HSU je uz prijedlog za uvrštavanje točke dnevnog reda 

dostavio „Amandman“ koji se referira na već donesenu Odluku Gradskog vijeća, 
objavljenu u službenim novinama i koja je stupila na snagu pa se kao takva ne 
može amandmanom mijenjati, već je potrebno kao što sam naveo dostaviti novih 
prijedlog akta kako je sadržajno navedeno člancima 33. i 34. Poslovnika.  

Slijedom navedenog, s obzirom da Klub SDP-HSU nije sukladno Poslovniku 
dostavio prijedlog odluke koja bi se mogla uvrstiti u dnevni red, nisam prihvatio 
zahtjev za dopunu dnevnog reda, ali prepuštam Vijeću da se glasanjem izjasni o 
zahtjevima Kluba vijećnika SDP-HSU. 

 
Prethodno moli Klub vijećnika SDP-HSU da se izjasni ostaju li kod svojih 

prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda. 
 
Budući ostaju kod svojih prijedloga, predsjednik najprije stavlja na glasanje 
Prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU da se iz dnevnog reda izostavi točka 14. 
„Donošenje Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2020. godinu“ te 
utvrđuje da  
 

Vijeće sa 9 glasova “za” i 12 glasova “protiv” nije usvojilo prijedlog za 
izostavljanje točke 14. iz dnevnog reda 21. sjednice. 
 
Predsjednik stavlja na glasanje drugi prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU da se 
dnevni red dopuni s točkom -„Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke 
o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pula-Pola“ čiji je sastavni dio 
amandman te utvrđuje da je  
 

Vijeće s 9 glasova “za” i 12 glasova “protiv” nije usvojilo prijedlog kluba 
vijećnika SDP-HSU za dopunu dnevnog reda sa točkom Donošenje Odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada 
Pula-Pola. 
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Prelazi se na glasanje o dnevnom redu s time što predlaže jednu izmjenu i to 
na način da se u odnosu na prijedlog dnevnog reda od 11. prosinca 2019. godine 
izostavlja točka 9. „Donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana energetske 
učinkovitosti Grada Pule 2020. do 2022.“ i to iz razloga što još nije pristiglo 
mišljenje nadležnog Ministarstva. 

 
Stavlja na glasanje DNEVNI RED 21. sjednice Gradskog vijeća, kako je 

predložen danas, 12. prosinca 2019. godine sa 16. točaka te utvrđuje da je  
 

Vijeće s 12 glasova “za” i 9 glasova “protiv” usvojilo predloženi dnevni red 
21. sjednice Gradskog vijeća 

 
D N E V N I R E D 

 

1. Vijećnička pitanja 
2. Donošenje Zaključka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda Grada Pula-Pola za 2020. godinu 
3. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o radnom vremenu u ugostiteljskoj 

djelatnosti 
4. Donošenje Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj 

upotrebi - k.č. 5031/14 k.o. Pula  
5. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o komunalnom redu  
6. Donošenje Odluke o koncesiji za posebnu upotrebu pomorskog dobra u 

svrhu rekonstrukcije i gradnje građevine infrastrukturne namjene, 
vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 2.a skupine - 
rekonstrukcija Šijanskog kolektora  

7. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama  
8. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada 
9. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Sporazum o financiranju i 

kreditnoj suradnji za potrebe izgradnje i opremanja školske zgrade 
Medicinske škole Pula 

10. Donošenje Izmjena Osnova pravila mjesnih odbora 
11. Donošenje Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora na 

području Grada Pule 
12. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o utvrđivanju zakupnine, zona i 

djelatnosti u poslovnom prostoru Grada Pule-Pola 
13. Donošenje Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2020. godinu  
14. Donošenje Programa rada Gradskog vijeća za 2020. godinu 
15. Donošenje Zaključka o usvajanju Operativnog plana aktivnosti za socijalnu 

podršku i zdravlje Grada Pula-Pola za razdoblje od 2020. – 2021. 
16. Donošenje Odluke o razrješenju (Massimo Brajuha) i imenovanju (Dunja 

Račić) člana Odbora za statut i druge opće akte 
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 AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
  
Na 20. sjednici nisu stigli postaviti vijećničko pitanje vijećnici koji danas imaju 
prednost prema redoslijedu: 
 
1. Diana Kukić Dasko 
2. Sanja Radolović 
3. Elena Gattoni Stepanov 
4. Ćurić Petar 
5. Massimo Brajuha 
6. Alka Starac 
7. Kristina Rabar 
8. Bruna Jovanović 
9. Dunja Račić 
10. Gordana Ferenčić 
 
 
DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Dobar večer svima. 
 Svoja pitanja upućujem pročelnici Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 
gospođi Elviri Krizmanić Marjanović. 
 U tijeku je natječaj za dodjelu stipendija za kalendarsku godinu 2019/2020. 
i zanima me koliko ima interesa kod studenata, da li se mijenjaju uvjeti i kada 
možemo očekivati objavu rezultata. 
 Drugo pitanje. 
 Zanima me hoće li Grad Pula i ove godine za vrijeme blagdana darovati naše 
umirovljenike. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ; 
 Zahvaljujem. 
 Molim pročelnicu Elviru Krimanić Marjanović da odgovori na postavljena 
pitanja. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Zahvaljujem na pitanju. 
 Natječaj za stipendije za kalendarsku godinu 2019/20. godinu je završio 25. 
studenog i objavljena je privremena lista i studenti imaju rok od 5 dana za 
podnošenje prigovora, dakle, do 16.12.2019. godine. 
 Ove godine je pristiglo 199 zamolbi i od tih 199 zamolbi 179 ispunjava 
uvjete, međutim, do kraja ove godine kada prođe rok za obradu prigovora objavit 
će se konačna lista, odnosno Gradonačelnik donosi odluku o broju studenata koji 
dobivaju stipendiju i o iznos stipendija.  
 A što se tiče drugoga pitanja i ove godine je Grad Pula pripremio bonove za 
umirovljenike koji su socijalno ugroženi, koji imaju socijalno ugrožene prilike, 
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odnosno oni koji prema Odluci o socijalnoj skrbi su korisnici pomoći za 
umirovljenike. Grad je osigurao 510 bonova u iznosu od 300,00 kuna. 
 Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Diana Kukić Dasko, imate riječ. 
 
DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Zadovoljna sam odgovorom. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Sanja Radolović, možete postaviti pitanja. 
 
SANJA RADOLOVIČ: 
 Dobar dan, zahvaljujem. 
 Predsjedniče, dame i vijećnici, ja bih imala dva pitanja, oba upućujem 
gospodinu Gradonačelniku. 
 Prvo pitanje se odnosi vezano za Kaštijun. Naime, direktoru društva je 
istekao mandat 1. prosinca te je raspisan novi natječaj, zanima me da li je natječaj 
okončan, koliko je prijava pristiglo i da li je zapravo dan prijedlog za novog 
direktora. 
 A drugo pitanje se odnosi na, koje sam već pitala prošle godine je bilo na 
ovom Gradskom vijeću, pa me zanima da li ima kakvih pomaka, a vezano za zgradu 
stare robne kuće, koja je u samom centru grada, koja sada propada, što je Grad 
napravio po tom pitanju, iako se radi o privatnoj imovini, da li su se obratili 
vlasnicima da se upute u njihove namjere, u kojem vremenskom okviru se 
planiraju u te zgrade nekakve investicije, ponavljam, jer ta zgrada je sada, nažalost, 
ruglo zgrada u samo centru. 
 Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Oba pitanja za Gradonačelnika. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, 
zahvaljujem na postavljenim pitanjima. 
 Glede natječaja za predsjednika Uprave Kaštijuna, koliko sam ja informiran, 
taj natječaj je još uvijek u tijeku. Samu proceduru provodi Društvo sa svojim 
tijelima i siguran sam da će po okončanju te procedure i javnost biti informirana. 
Koliko sam ja upoznat pristigla je jedna molba, pa prema tome, vjerujem da će 
Društvo nju razmotriti.  
 Glede drugog pitanja, u pravu ste, radi se o privatnoj imovini i nažalost, mi 
doista nemamo apsolutno nikakve ingerencije da bismo mogli tom imovinom 
upravljati, ali koliko je meni poznato i mogli smo i pročitati u medijima, isto tako 
mislim da su određena potraživanja cjelokupne grupacije Istre d.o.o. u stečaju 
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otkupljena i vjerujem da onaj koji se odlučio otkupiti ta dugovanja da će imati 
interesa čim prije tu imovinu stavi u funkciju. A kao i za sve druge investicije 
siguran sam da će ova gradska uprava promtno i efikasno odgovoriti na sve 
potrebe kako bi se, kažem još jednom, čim prije imovina stavila u funkciju. Za kraj, 
to je privatna imovina, to nije gradska imovina i iza nas su neka vremena kada je 
Grad mogao utjecati na privatnu imovinu. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Sanja Radolović, imate riječ, 
 
SANJA RADOLOVIĆ; 
 Zahvaljujem na danim odgovorima. 

Vezano za ovo drugo pitanje, jasno je da je riječ o privatnoj imovini, kao što 
je o privatnoj imovini riječ ono ruglo, rupa, kada se uđe sa onog velikog rotora u 
centru grada, pa smo jasno vidjeli da Grad ne zna upravljati sa svojih 553 stanova. 
Zaista mislim da bi Gradonačelnik sa nadležnim pročelnikom trebao u budućnosti 
razmišljati kako se obratiti, rekla bih, o kapitalnim investicijama važnim za ovaj 
grad, iako se radi o privatnoj imovini, na neki način možda dati nekakav, da 
kažemo, vjetar u leđa investitorima i za odobravanja tehničke dokumentacije. 
 Zahvaljujem.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gradonačelniče, imate mogućnost dati dopunski odgovor. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Ovaj Grad itekako zna upravljati svojom imovinom. O tome možemo uzeti 
kao primjer više podataka. Međutim, doista mislim da trebamo istinu reći, 
pogotovo kada pričamo na sjednici Gradskog vijeća, da ipak je određeno, da imamo 
svoj ustav, i da je pravo vlasništva nešto što je neotuđivo. Kada razgovaramo o ovoj 
investiciji o ulasku u grad, mi smo imali doista više razgovora sa zainteresiranim 
potencijalnim kupcima, međutim, znate sami da je u tijeku i sudski spor, da ta 
imovinska zavrzlama nije okončana i dok se imovinska pitanja ne riješe, teško da 
će netko biti spreman ući u takav jedan rizičan posao. Možda da netko koji ima 
doista spekulativni kapital, koji je spreman podnijeti visoki rizik, koji očekujući, 
vjerojatno nakon toga, i visok prinos.  
 Kada govorite o zgradi stare robne kuća, dakle, o imovini TD Istra d.o.o. u 
stečaju, mi apsolutno nemamo ingerenciju nad time. Da, stojimo na raspolaganju, 
službe su spremne promtno reagirati na bilo kakav zahtjev, međutim, držim da 
ipak moramo razlikovati privatnu imovinu od javne imovine i znati što tko smije 
činiti, normalo, poštujući propise i zakone ove države. Oni su vrlo jasno definirani i 
molio bih da se na taj način ophodimo prema tome, da pričamo o tome. Mi smo više 
puta reagirali, odnosno u onom momentu kada je bilo neophodno, dakle, da li 
očistiti ono područje, da li ga koliko toliko držati urednim. Međutim, evo, kažem još 
jednom, obzirom da imamo informaciju da se ipak nešto događa u smislu 
rješavanja nagomilanih dugova, prije svega, prema onima koji imaju potraživanja i 
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da se taj paket rizičnih poslovanja otkupio, vjerujem da će uskoro biti i ta tema 
pred nama, gdje će, vjerujem, netko je to otkupio i platio i gdje će sigurno to staviti 
čim prije u funkciju. Dozvolite da ipak ne možemo brkati kruške i jabuke i da ne 
možemo imputirati Gradu utjecaj na pravosuđe, utjecaj na poslovne banke, utjecaj 
na poslovne odluke, koje su donosile uprave tih društava u prošlosti, koje su 
dovele do toga da je jedna velika Istra išla u stečaj. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Elena Gattoni Stepanov, možete postaviti pitanja. 
 
ELENA GATONI STEPANOV: 
 Dobar večer svima, buona sera a tutti. 

Prvo pitanje je za pročelnika, gospodina Giordana Škuflića, 
 Con onor e efeto vorei esprimere il piacere il mio e di molti cittadini per la 
iniziativa della citta' di Pola per i rimediamenti del stabilimente balneare Stoja che 
ci sta molto al cuore. 

Abbiamo visto che l'ededificio centrale ci e' stato rinovato, ci interessa che 
ci sono iniziati i lavori di nuovi e che sarano finiti per la nuova stagione estiva. 
 I drugo pitanje, za gospodina Igora Starog, direktora Pula Herculanee, dokle 
se stiglo sa postavljanjem podzemnih posuda za odvojeno prikupljanje otpada u 
samom središtu Pule, koliko je posuda do sada postavljeno i koja će se još lokacija 
obuhvatiti. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Grazie. 
 Signor assessore Giordano Škuflić puo rispondere ala domanda, a nakon 
toga direktor Igor Stari neka se pripremi. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 

Hvala. 
Dobar večer svim prisutnima . 
Kupalište Stoja, koja je jedan simbol ovog grada se počelo rekonstruirati 

prošle godine nakon dugog vremena pripreme. Znamo da je kupalište zaštićeno, 
tako da smo trebali provesti kompletne procedure i što se tiče uvjeta konzervatora 
i posebno statičkih parametara, koji se tiču centralne zgrade, koja je sanirana. 
Radovi koji su prošle godine napravljeni bili su u iznosu od 550.000,00 kuna plus 
PDV-e i to se odnosilo na sanaciju i rekonstrukciju centralne zgrade. A sada smo 
krenuli, ustvari 11.11.2019. godine su počeli radovi na sanaciji mola. Radovi iznose 
420.000,00 kuna plus PDV-e i odnose se na kompletnu sanaciju mola. Mol je bio u 
jako lošem stanju. Razotkrila se kompletna betonska konstrukcija i sada se 
pokazalo da će možda trebati određeni radovi, koji možda nisu predviđeni, a tiču 
se stabilnosti temelja mola što se još dodatno.treba raditi i radovi se izvode u moru 
u ovim vremenskim prilikama da bi se kada se zgotove temeljni radovi, krenulo u 
onaj gornji dio platoa i izradu skakaonice.  
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Radove izvodi Obrt Pupovački, koji ima licencu, koji je izvodio prethodne 
radove na centralnoj zgradi. Rok za dovršetak radova je 150 dana. 

Upravo sam prije tri dana, ustvari krajem prošlog tjedna dobio slike da 
ronioci izvode posebne podvodne radove, tako da vjerujemo da će vremenske 
prilike im omogućiti da to dovršimo onom dinamikom koju su predvidjeli i 
jednostavno vjerujemo da će u zadanom roku koji je predviđen prije početka ljetne 
sezone, napraviti se svi radovi, i omogućiti da se takav jedan novi mol i plato, koji 
smo sanirali u jednom manjem obliku i centralna zgrada koriste. Moramo samo 
napomenuti da imamo u planu i postavljanje zaštitne ograde na gornjem dijelu, na 
platou centralne zgrade, koju smo sanirali i rekonstruirali. 

Evo, toliko. Hvala. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Direktor Igor Stari, možete odgovoriti na drugo pitanje. 

 
IGOR STARI: 

Hvala na postavljenom pitanju. 
Znate da smo sa valjanim posudama krenuli još prije dvije godine kada je 

postavljeno onih prvih 5 lokacija. To je kod Sv. Tome, Kapitolinski trg, Danteov trg, 
Benediktinskog parka i Cisccutijeva ulica. 

Ideja je da ono uže gradsko središte, koje se nekako poistovjećuje sa cestom 
koju konzervatori štite taj stari dio grada i koji su odredili taj tip posuda, koji je 
zadovoljio i njihove kriterije i gradske kriterije, da zaokružimo. Prošle godine je 
nabavljeno 30 novih posuda i ove godine, moram reći da smo imali sporu dinamiku 
implementacije, jednostavno na natječaje se nitko nije javio. Vjerojatno su mnogi 
građevinari bili zaokupljeni nekim drugim po njima važnijim projektima, tako da 
smo intenzivno sa postavljanjem posuda započeli tijekom ljetne sezone, kada smo 
postavili u Ronjgovoj ulici, u Istarskoj ulici, Amfiteatarskoj ulici. Završavaju se još 
dva projekta, to je tamo kod Dantovog, Slavoluka i Arene. Ostalo je još za postaviti 
kod Arheološkog prilaza, Trg Portarata i kod zgrada, te dvije lokacije su bile malo 
vraćene nazad zbog toga što je Grad ušao u rješavanje, odnosno projektiranje zone 
samih Giardina. U konačnosti mislimo da ćemo sa tim pozicijama u potpunosti 
zaokružiti tu užu gradsku zonu. Vjerojatno ste primijetili da nismo postavljali kape 
na te kontejnere iz jednostavnog razloga što nećemo više na taj način raditi. Kada 
završimo sa tim novim lokacijama postavit ćemo kape, zatvoriti sve kontejnere i 
podijeliti kartice. Imamo opravdanje da smo kontejnere pustili otvorene, pa smo ih 
zatvorili, pa su nam sve kontejnere porazbijali. To govorim sa stanovišta da smo 
imali intervenciju kod dobavljača, jer smo tražili da se ojačaju i sigurnosni 
mehanizmi, oni su nam izašli u susret, a moram reći i ponoviti da još nisu imali 
takvih upita od strane kupaca i njima je žao. Ja se nadam da će ovi na tim 
lokacijama koje ćemo postaviti i ovim pojačanjima, da će građani poštivati za ono 
što su namijenjeni, jer postavljanje tih kontejnera, 3000 novih korisnika gravitirati 
će njima i omogućit će se onečišćivanje. Ne znam da li ste primijetili, postavili smo i 
dva nova polu podzemna svjetla kontejnera u Voltićevoj ulici i u Ulici Monte 
Capeleta, gdje postoji ogromna koncentracija na izuzetno malom prostoru velikog 
broja korisnika. Podijeljene su kartice, postavljeni su postojeći kontejneri za javne 
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potrebe, i već unazad 10 dana nemamo onih škovacona tamo uz onu cestu. Vidjet 
ćemo, naravno, kako će se dalje razvijati. 
 Planovi su da se ta mreža polu podzemnih posuda širi dalje. Moram reći da 
su to ipak znatno prihvatljiviji, imamo kontejnere koji ne traže zaštitnu zonu, u 
kojima ne traže nešto, propisuju neke uvjete. Morate se znati da u gradu Puli 
postoji nekoliko, da tako kažemo, stambenih zona koje moramo razlikovati. Jedno 
su obiteljske kuće koje smo u potpunosti riješili, danas je preko 14.000 korisnika, 
individualizirano. Imate dvije vrsta stambenih zona gdje prevladavaju više 
stambene zgrade, to su takozvani stari dijelovi grada gdje imamo zgrade manjeg 
obima, jednostavno su građene u nizovima i nema prostora za klasičnu 
individualizaciju dodjeljivanja posuda. To su dio Kaštanjera, Mjesni odbor Arena, 
Gregovica, od Radićeve, onog dijela iznad suda i Monte Zaro. To jednostavno ući u 
bilo kakav proces modernizacije je nemoguće, jer nemate okućnice, nemate prostor 
uz javnu prometnicu. I tu ćemo, vjerojatno, ići prema naprijed da te dijelove grada 
individualiziramo sa ovakvim tipovima kontejnera koji su uobičajeni. Bilo gdje da 
odete u Europi to ćete vidjet da je to jedan od oblik koji će nama omogućiti, u ovih 
6 zona ima negdje oko 250 lokacija i ima nekih 420.000 litara volumena kroz tih 
200-stotinjak posuda. I mi mislimo ako ih prosječno obiđemo tri puta, to je negdje 
oko milijun i nešto litara na dnevnoj osnovi. Ako postavimo 70-tak takvih 
kontejnera dobit ćemo kapacitet od nekih 3.000.000 litara što nam omogućuje da 
na tjednoj osnovi frekvencija bude dosta tjedno jednom. Danas to rade 6 kamiona. 
U budućnosti će to raditi dva kamiona. Malo ekonomije, da se vidi kuda se ide, a da 
ne govorimo o tome da smo trenutno individualizirali one nove dijelove Grada gdje 
prevladavaju više stambeni objekti, kao što su Stoja i Veruda, konkretno Veruda i 
Vidikovac su u tijeku. I da jednostavno građani nerado prihvaćaju ideju smještaja 
tih kontejnera blizu svoji ulaza, da ne govorimo o haustorima. 
 I još jedan važan podatak kada govorimo o više stambenim zgradama, to 
nije tako jednostavno organizirati, da utvrdimo kante, ne prognoziramo zgradu, 
nego osiguravamo uvjete da ona pređe na obračun prema broju kanti, jer su 
predstavnici te zgrade, tih stanara, dužni postići dogovor o udjelu unutar tog 
dodijeljenog volumena. Znači, ne možemo utjecati na smještaj posude unutar 
okućnice privatnog vlasništva, niti možemo utjecat na dogovor stanara između 
toga koliko će koji udio. Ova druga metoda o kojoj sam sada pričao izbjegava sve 
ovo i definitivno je skuplja u dijelu investicije, ali neka se dobro razmisli što ćemo 
njome dobiti i koliko će dugoročno biti investicija.  
 Evo, toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Gattoni, imate riječ. 
 
ELENA GATTONI STEPANOV: 
  Hvala. Zadovoljna sam odgovorima. 
 Ne moram napominjati koliko je generacija obitelji zahvalna na kupalištu 
Stoja. Djeca, kako Puležani kažu mularija, izgleda da neće znati kakva je bila 
skakaonica, ali velika je stvar za građane Pule što se išlo u ovu investiciju i u ime 
svih zahvaljujem. 
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 Što se tiče drugog pitanja isto tako sam zadovoljna odgovorom. Ne moramo 
napominjati koliki je to civilizacijski doseg. Vidim da je dosta veliki problem s tim 
odlaganjem i dalje, vidimo da u mraku dolaze kod tih javnih posuda dolaze prazniti 
svoje kese sa otpadom raznim, pogotovo krupnim, ali sam primijetila da u zadnje 
vrijeme da se to možda više regulira i na drugim područjima u gradu, na primjer na 
području Kaštanjera, tako da ima manje tog otpada. 
 Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zavaljujem. 
 Konstatiram da nam se pridružio kolega Massimo Brajuha u međuvremenu. 
 Dajem riječ kolegi Petru Ćuriću. 
 
PETAR ĆURIĆ: 
 Hvala lijepa gospodine predsjedniče. 
 Pitanja su za gospodina, poštovanog Gradonačelnika Borisa Miletića. 
 Na Vijeću je donijeta Odluka o prikupljanju gradskog otpada. Kao što znate 
Zelena Istra je prijavila Grad Pulu, jer je savjetovanje trajalo manje od mjesec dana 
što je suprotno svih propisa i pravila. Povjerenik za informiranje je zatražio 
očitovanje i čeka ga još uvijek i moje je pitane što sada, kako i na temelju čega 
donijeli tu Odluku ako znamo i potvrđeno je da procedura uistinu nije bila 
pravovaljana, a odluka se mora donijeti do 14. prosinca 2019. godine, jer tako je 
propisala Država. Zašto savjetovanje niste raspisali ranije. 
 Drugo pitanje je vezano za pulske socijalne stanove. Dana 24. rujna ove 
godine na pitanje o socijalnim stanovima dobio sam pisani odgovor od Grada u 
kojem se nalazi kako su Odlukom o davanju stanova u najam propisani postupak, 
uvjeti, kriteriji i tijela za davanje stanova koji su u vlasništvu Grada Pule. Dakle, sve 
po propisu, sve je čisto, k tome i dalje čisto utvrđeni postupak za utvrđivanje liste 
reda prvenstva prije objavljivanja javnog poziva td.., itd., sve po propisu. Evo, ovo 
je lista prvenstva, ona postoji, ima 160 imena naših građana. S obzirom na to da je, 
iako smo prošli tjedan čuli čak 113 gradskih stanova protupravno useljeno, a 
Gradonačelnik kaže da nema dovoljno gradskih stanova, možete li Gradonačelniče 
prokomentirati činjenicu da bi tih 113 stanova preko noći smjestilo 90 % svih onih 
osoba s ove liste prvenstva. Svi gradski odjeli, dakle, vi ste Gradonačelniče za to 
osobno odgovorni i zaduženi, zašto govorite da stanova nema, stanova ima, ali su 
krivo raspoređeni, kako je to moguće, ne radi se o dva ili 3 stana, već o 113 
gradskih stanova, a na listi prvenstva za socijalne stanova ovog trena imamo 160 
osoba. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gradonačelniče, imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Glede vašeg prvog pitanja istina je da je donesena jedna Uredba koja 
obvezuje jedinice lokalne samouprave da prilagode postojeće cijene, odnosno 
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načine obračuna troškova prikupljanja komunalnog otpada. Isto tako je činjenica 
da je ta Uredba naišla na jedno veliko negodovanje, osudio bih reći, velike većine 
gradova u Republici Hrvatskoj. Zašto kažem velika većine, o tome će biti više riječi 
kada dođe sama točka dnevnoga reda koja je danas predviđena iz razloga što ta 
točka, odnosno ta Uredba, koja nas obvezuje, definitivno po našem tumačenju, ali 
kažem još jedanput, po tumačenju brojnih gradova, Udruge gradova, koja je pisala 
bespravnom ministru koji je takvu Uredbu i donio, odnosno Vladi, da se ne postupa 
po onom principu kako bi trebalo biti, a to je da onečišćivač, onaj koji proizvod 
otpad i najveći dio troškova snosi kako bi se taj otpad zbrinuo. Zašto to govorim ? 
Govorim iz razloga što je bilo poprilično zahtjevno pristupiti toj tematici. Kolega 
isti smo apsolutno, svi moramo poštivati kako zakone, tako i pozitivne propise 
države u kojoj živimo i radimo, a s druge strane zaista je bilo poprilično teško 
razumjeti zašto se penaliziraju mali poduzetnici, obrtnici u odnosu na velike i zašto 
se penaliziraju, odnosno zahtjeva plaćanje znatno većih naknada u fiksnom dijelu 
cijene za one građane koji žive u domaćinstvima sa malim brojem članova. To se 
najviše odnosi na one koji žive sami. Teško nam je razumjeti zbog čega se išlo u 
tom smjeru i trebalo vremena, usklađenja, mi smo podnijeli i ustavnu tužbu kao 
Grad Pula i smatramo da ta Uredba nije u skladu sa Ustavom Republike Hrvatske. 
Dakle, trebalo je vremena i analiza kako bismo mogli pristupiti javnom 
savjetovanju i kako bismo mogli pred vas doći sa prijedlogom same Odluke. Iz 
same Odluke vidite da držimo da je teško ići u primjenu i u ovom vremenu ispred 
nas ići pojedinim skupinama naših sugrađana dodatno povećati cijene, smanjiti 
cijene velikim subjektima., još jednom govorim smanjiti cijene velikim, a povećati 
onim malim, a s druge strane imali smo isto tako jasno precizirane propisane 
rokove do kada Uredbu moramo donijeti. To je zahtijevalo vremena kako bismo 
mogli doći sa prijedlogom Odluke, jer držimo da najprije treba postići potrebne 
preduvjete kako bi proces gospodarenja otpadom u cijeloj državi bio zaokružen. 
On sada nije. I kako ne bi u ovome trenutku išli na štetu onih naših sugrađana, 
kažem još jednom, koji u domaćinstvima sa manjim broj ljudi bi trebali plaćati 
značajno veću fiksnu naknadu u odnosu na ovo što je to danas. 
 Kada govorimo o dodjeli gradskih stanova po socijalnim kriterijima, istina je 
kako ste i sami rekli da Grad Pula raspisuje javni poziv temeljem kriterija kojima se 
utvrđuje sama bodovna lista i napravi se taj redoslijed po kojem se stanovi koji se 
oslobode mogu dodijeliti. I kada kažete na ovih 100 i nešto stanova što ste naveli, 
vi morate razumjeti da u tim stanovima isto žive ljudi. Najčešće su to ljudi koji 
imaju doista socijalne probleme, nerijetko sa malodobnom djecom i da nije to baš 
tek tako, netko se jučer uselio u te stanove, pa sada mi to toleriramo. Mi pokušamo 
iznaći jedan pravedan, rekao ih, pravičan model, kojim bismo omogućili onima koji 
su već duže vrijeme u takvom stanu, da im omogući stjecanje pravnih osnova kako 
bi nastavili tamo živjeti. A za one stanove za koje ne budu bili mogli, za koje se neće 
moći na taj način pristupiti, jednostavno ćemo morati posegnuti za onim pravnim 
instrumentima koji će u konačnici, pretpostavljam, značiti deložacija tih ljudi i 
oslobađane tih stanova od osoba i prostora. 
 Ja vas još jednom pozivam dođite u Odjel, razmotrite malo sa one ljudske 
strane korisnike tih stambenih prostora, vidjet ćete da nije to od jučer, ni od 
prekjučer, već da po nekim takvim stanovima ljudi žive već duži niz godina i da 
moramo iznaći način kako omogućiti stjecanje pravnog osnova, a ne ljude izbaciti 
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na cestu, jer će to tek postati onda nov i socijalni slučajevi u ovome gradu. Stvar je 
malo kompleksnija nego što se to da isčitati iz te tablice, mi nismo poslovna banka 
koja barata samo brojevima, za nas su to živa bića, živi ljudi iz ovoga grada i držim 
da i tom problemu treba pristupiti ipak sa jednom dozom humanosti i ljudski.. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Samo još jedno dodatno pojašnjenje na prvo pitanje ako mogu, niste ga meni 
uputili, ali obzirom dezinformacije radi. Povjerenik za informiranje je zatražilo 
očitovanje od strane Grada u vezi sa postupkom savjetovanja sa javnošću, koje je 
trajalo kraće od 30 dana, odnosno trajao je 17 dana, nije pristigla niti jedna 
primjedba, bih radije odgovorio povjereniku, jer je povjerenik to tražio, nije 
konstatirao, nego je tražio zbog čega, da obrazloži zbog čega nije trajao 30 dana. 
Zakonom o pravu pristupa na informiranju propisuje da u pravilu savjetovanje s 
javnošću traje maksimum 30 dana, naravno, postoje one okolnosti, to je normalno, 
gotovo u svakom zakonu, osim kaznenog, znači, da postoje neke okolnosti koje 
opravdava ju određene kraće rokove. Po informacijama koje ja imam očitovanje je 
dostavljeno unutar roka koji je zadao povjerenik za informiranje i referiram se i na 
razloge koje je Gradonačelnik i prije rekao da smo uspjeli objasniti povjereniku za 
informiranje razloge, specifične razloge u ovom konkretnom slučaju. 
 Kolega Petar Ćurić, imate mogućnosti izjasniti se dobivenim odgovorima.. 
 
PETAR ĆURIĆ: 
 Hvala. 
 Gospodine predsjedniče, Gradonačelnik mi nije odgovorio zašto 
savjetovanje nije bilo raspisano ranije. Prijedlog je bio sastavni dio ovoga pitanja. 
Pozdravljam njegov nekakav smireni pristup ovoj problematici danas. Čini mi se da 
je od izrečenih rečenica na neki način htio da se smiri situacija, a niti jedan važeći 
odgovor. 
 Što se tiče mog drugog pitanja slažem se da je to problematična tema i 
razumijem Gradonačelnika zašto je komentirao na takav način. Međutim, postavlja 
se pitanje onoga što sam prije rekao, legimiteta, odnosno propisa, zakona., pravila. 
Ovi ljudi, samo ću vam kratko reći, koji su u na popisi, ovih 160 ljudi, koji su išli po 
svim propisima, zakonima i pravilima na ulicu, u situaciji kada bismo mi sada 
izgradili novih stotinu stanova i opet bi se netko protupravno u njih useli, ovi ljudi 
bi opet izvukli deblji kraj, opet ne bi bili smješteni po zakonu. Da li možda to na 
neki način insinuirate snađi se druže, tko je jamio je jamio, a ovi drugi ništa. Mislim, 
ne možemo, ako ćemo biti pravna država, mi se moramo držati zakona. I 
razumijem da je to teško, pogotovo, ako su se ljudi koji su se uselili u stanove na 
neki način kako ste vi gospodine Gradonačelniče rekli, socijalni slučajevi, ovi što 
imaju socijalnu skrb, nije lako, ali moramo se držati zakona. I sada kako napraviti 
taj most, kako početi to činiti, jer podsjećam vas nije riječ o dvaili tri stana, nego 
već o 113 takvih stanova. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 

Gradonačelniče imate riječ. 
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BORIS MILETIĆ: 
 Iskreno da smo mogli ići prije sa ovim javnim savjetovanjem mi bismo išli. 
Ja sam nekako se potajno nadao da će biti malo razumijevanja od strane onih koji 
su takvu Uredbu donijeli od strane resornog ministarstva i same Vlade. Kažem još 
jednom, teško mi je razumjeti tu filozofiju čiji se interesi štite ako ide nauštrb ovih 
malih. Tako ja ne znam da li ste se uopće potrudili pročitati Uredbu i vidjeti koja je 
sama bit onoga što se traži od gradova, općina u Hrvatskoj. Mislim na to da u onom 
fiksnom dijelu, ne govorimo o varijabilnoj cijeni koštanja, o količini stvorenog 
otpada, nego onaj fiksni dio koji morate utvrditi da se ide na štetu domaćinstva sa 
malim brojem ljudi, najviše na štetu jednočlanog domaćinstva, umirovljenika koji 
možda sami žive. S druge strane sve stavljate u jedan isti koš jednog malog 
obiteljskog hotela i jedan ogromnog hotela, ne. u smislu filozofije koja promovira 
koncepcijom, dakle, zbrinjavamo otpada za one koji očito onečišćuju ne plaća. 
Međutim, kako jednostavno više nije bilo za očekivati da će se moći naći neki 
zajednički jezik, a kažem da je u ime gradova to provodila Udruga gradova, Udruga 
koja okuplja više od 90 % svih gradova u Republici Hrvatskoj. Tu nema nekakvog 
političkog predznaka, to je ono logika zdravoga razuma gradova koji su puno bliži 
svojim građanima, nego što je to državni birokratski aparat. 

Glede drugog pitanja ja se s vama apsolutno slažem da mi svi skupa 
trebamo biti legalisti. To nitko ne dovodi u pitanje, za to te procedure provodimo 
na taj način, ali nije se to dogodilo preko noći. Neke situacije traju već duži niz 
godina i mi pokušavamo to sa jedne ljudske strane razriješiti, ali i onih stotinjak 
obitelji koje biste vi sutra izbacili vani bi bili u vrlo teškoj situaciji. A vjerujte mi 
svaka od tih obitelji ima svoju životnu priču. Ja sam se potrudio u jednoj velikoj 
mjeri saslušati ljude, a ono ljudski, ne birokratski, ne možete vi njima baš pristupiti 
samo na taj način, držati se isključivo nekakve pravne norme. Vi morate razumjeti 
da ponekad život ima čudne tokove. I mislim da u tom segmentu, prije svega, 
moramo zadržati tu ljudskost u sebi. Da, treba se držati zakona, držati se prava i 
pravila, slažem se, nije u redu da netko zlouporabi neki sustav, ali s druge strane, 
ponavljam još jednom, mislim da smo najprije svi skupa s vama samo ljudi. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. 
 Kolega Massimo Brajuha, možete postaviti pitanja. 
 
MASSIMO BRAJUHA: 
 Dobar večer svima. 
 Imao bih dva pitanja. 

Prvo, je za zamjenika Gradonačelnika, gospodina Roberta Cveka. 
Nedavno smo u medijima mogli čitati kako je projekt izgradnje 

poduzetničkog centra Co Working Pula ostvario 100 posto iskorištenja 
raspoloživih sredstava za Urbano područje Pula u sklopu ITU mehanizma. Zanima 
me što to konkretno za sam projekt znači i općenito u kojoj je fazi cijeli projekt ? 

Drugo pitanje je za gospođu Vesnu Dukić iz Kaštijuna.  
Zanima me da li je riješeno pitanje odvoza SRF-a, odnosno onih velikih bala 

goriva koji se skladište na Kaštijuna i na koji način. 
Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam zamjenika Gradonačelnika da odgovori na prvo pitanje. 
 
ROBERT CVEK: 
 Dobar večer svima, 
 Poštovani vijećnici, poštovani predsjednik Gradskog vijeća, uvažene 
vijećnice i vijećnici. 

Objavom ovog poziva Grad Pula je u 100 postotnoj iskoristivosti vezano za 
izgradnju poduzetničkog centra i sada nam predstoji apliciranje, ugovaranje i sama 
izgradnja poduzetničkog centra i ja ću iskoristiti priliku da kažem da će upravo 
izgradnjom poduzetničkog centra naši poduzetnici u jednom suvremenom, 
moderno opremljenom centru imati zaista idealne uvjete za razvoj svojih ideja, 
razmišljanja, informacija, radionica, svega onoga što je potrebno da sama ideja, od 
ideje postane i realnost. 

Ali, iskoristit ću priliku da podsjetim da je upravo u ovoj godini naša 
Istarska razvojna agencija, IDA, slavi 20-tu godišnjica, a to ja smatram potrebnim 
istaknuti upravo iz razloga što je prije gotovo 20 godina netko u Istarskoj županiji, 
a treba podsjeti da je Pula zajedno sa ostalim gradovima, osnivač Istarske razvojne 
agencije, netko je prije 20godina promišljao, razmišljao i stvarao klimu gdje će naši 
poduzetnici imati mogućnosti, uvjete za razvoj svojih ideja.  

Nisu ove nagrade i priznanja koje Grad Pula dobiva po pitanju gospodarstva 
i poduzetništva splet slučajnosti, slučajnih okolnosti slučajnosti, iza toga je vidimo 
zaista jedan rad, strategija i promišljanje, i ne možemo ne spomenuti da u godini 
kada i Hrvatska država je pokazala kakav je odnos prema Hrvatskoj brodogradnji i 
time jasno i naštetila i najvećem gospodarskom subjektu u našem gradu, 
brodogradilištu Uljanik, Grad Pula je proglašen i dobio priznanje u gospodarskom 
smislu po pitanju svog trenutnog stanja. A to možda najbolje o tome u prilogu 
govori da možemo svi skupa se zamisliti koliko je poduzetnika u našem gradu koji 
uspijevaju svojim radom, idejama, usprkos situaciji koja se desila sa Uljanikom i 
Pulom, funkcionirati na prvom mjestu. To je jedna izuzetno velika, impresivna 
brojka poduzetnika u našem gradu. Ako vas zanima, radi se o 3080 poduzetnika 
koji svojim radom, svojim idejama, zapošljavanjem, stvaranjem, spjevaju Pulu, ne 
držati na životu, nego je pozicionirati na prvo mjesto.  

I evo, izgradnjom poduzetničkog centra, slijedeći logičan korak ti isti 
poduzetnici, kao i neki drugi, koji su tek u dolasku, će uspjeti dobiti zaista odlične 
uvjete za još dodatno usavršavanje, razvijanje i za još više uspjeha našega grada, a 
samim time, naravno, i interesantni 

Evo, toliko. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
/S. Gordić: Tražim riječ, povreda poslovnika/. 
 Recite o čemu se radi. 

Može. 
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SINIŠA GORDIĆ: 
 Hvala. 
 Članak 58. Poslovnika kaže da odgovori moraju biti jasni, koncizni i kratki. 
Ja cijenim to što je gospodin Robert Cvek izreferirao, međutim, dobar dio toga što 
je on naveo, je za press konferenciju, da pričamo o tome što je on napravio u 
situaciji Uljanika itd., itd. Pitanje je bilo dosta jasno vezano za Co Working prostor, 
ali mi smo došli sa temom, pa bih zamolio da ubuduće se vodi pažnja oko tih 
odgovora, iz razloga što ima pojašnjenje kako bi trebalo postaviti pitanja. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
  U prvom redu mislim da je odgovor što se i dužine tiče nije bio dug, jer smo 
mi svi skupa ovdje i svjedoci tome da često su odgovori i puno duži od ovoga što 
smo sada čuli s jedne strane. S druge strane mislim da smo dobili informaciju, 
odnosno da je vijećnik koji je postavio pitanje će se izjasniti kasnije. Osobno sam 
čuo odgovor i očitovanje vezano uz novosti Co working centra ITU mehanizma, a 
naravno, svatko od nas os vijećnika može prosuditi da li je odgovor dobar, dug, 
kratak itd. Međutim, ponavljam, čuli smo i puno duže odgovore. Mislim da je na 
pitanje odgovoreno 
 Članica Uprave Kaštijuna, gospođa Vesna Dukić, će nam sada odgovoriti na 
drugo pitanje. 
 
VESNA DUKIĆ: 
 Dobar večer. 
 Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici. 
 Kolega, hvala na pitanju. 
 Bale se rješavaju. Problem nije riješen, on je u toku. Mi smo po prvom 
ugovoru početkom godine sa Kaštijunom uvezli 4000 tone bala, odnosno uzeli od 
Otpada, a sa ovim govorom koji je sada važeći, do sada je otišlo isto tako negdje 
oko 4000 tona, nemojte me hvati za riječ za to, 20 tona više, 20 tona manje, 
ugovoreno je negdje oko 6.500 tona, tako da očekujemo da kada se i ovaj drugi 
ugovor završi prije raspisivanja slijedeći za iduću godine, završava se financijska 
godina, da će na lokaciji ostati negdje još oko 8000 bala od velike količine koja je 
bila, velik dio smo odvezli, više kritički nije moguće, jer dnevno tri do pet kamiona 
uz sve mogućnosti jednostavno operativno više od toga ne može. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Massimo Brajuha, imate riječ. 
 
MASSIMO BRAJUHA: 
 Veseli me što predstoj izgradnja Co working centra, svakako da će se 
poduzetništvo dignuti na još jednu višu razinu i biti će potpora svim 
poduzetnicima, pogotovo i onima koji se nalaze u teškoćama, jer smatram da danas 
nije lako, odnosno da je izazovno biti poduzetnik, a mislim da nije bez razloga Pula 
nakon Zagreba u vrhu po tom pitanju i smatram da idemo dobrim putem. 
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 Zadovoljan sam i drugim odgovorom Nadam se da će se problem što prije 
riješiti. Hvala. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Alka Starac, možete postaviti pitanja. 
 
ALKA STARAC: 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine predsjedniče, dobar večer svima, buona sera a tutti. 
 Samo pitanje za gospođu Elviru Krizmanić Marijanović, pročelnicu 
Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 
 Zanima me na koji način se misli smanjiti dugogodišnja lista čekanja za 
starački dom, obzirom da je stornirana dogradnja Doma „Alfredo Štiglić“ zbog 
nerazriješenih imovinskih odnosa. 
 I drugo pitanje za gospodina Gradonačelnika Borisa Miletića, uređenje 
Giardina. 

Da li se razmišlja o tome da se trajno zaustavi svaki promet, pa i promet 
vozilima javnog prijevoza na Giardinima.  Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam pročelnicu Elviru Krizmanić Marijanovi da odgovori na prvo 
pitanje. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ: 
 Prije svega poznato nam je svima da već godinama postoji jako duga lista 
čekanja. Međutim, činjenica je i koliko je realna ta brojka obzirom da, vjerojatno, 
vam je poznato da kada navršite 65 godina života možete se prijaviti na listu 
čekanja. Prije svega želim naglasiti da Grad Pula nije nadležan po tom pitanju. 
Osnivač Doma za starije i nemoćne „Alfredo Štiglić“ je u biti Istarska županija. 
Ovdje Grad nema utjecaja. Ono što mi možemo je, ono što sam već spomenula na 
protekloj sjednici Gradskog vijeća, financirati razne programe, novčano 
sufinancirati samo djelatnost Doma i njihove programe, razne programe za njihove 
korisnike, ali nemamo utjecaja na liste čekanja, na cijene samoga Doma. To nije u 
našoj nadležnosti. S druge strane, opet ponavljam, ja kada završim 65 godina života 
ja ću se isto prijaviti na tu listu. Da li ću ići u taj dom ja to ne znam, ali od 65 do 80. 
ili 85. godine prođe određeno vrijeme, a moje ime i prezime će biti i dalje na toj 
listi. 
Evo, toliko. Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gradonačelniče, vezano za drugo pitanje. 
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BORIS MILETĆ: 
 Ja se zahvaljujem na pitanju i reći vam otvoreno da apsolutno promišljamo 
na koji način urediti prometovanje u samom strogom centru našega grada. Mi smo 
imali već, ne tako davno, zatvoren dio za prometovanje u samom centru, 
Đardinima. Isto tako, je činjeneica da zbog neophodnosti izvođenja radova i u užem 
centru zbog potrebe postavljanja komunalne infrastrukture morali smo razmišljati 
o tome da ipak promet u užem centru može funkcionirati. Nemojmo zaboraviti da 
smo vrlo bitnu prometnicu, kao što je gradska riva, imali dvije godine zatvorenu 
kako bismo mogli položiti obalni kolektor. Nemojmo zaboraviti da smo imali 
projekt kompletne zamjene i postavljanja nove plinske mreže prirodnog plina u 
našem gradu, što opet znači utjecaj na promet, da nam predstoji još, ne toliko više 
puno zahvata, a nešto zahvata definitivno da, kako bi te projekte mogli okončati i 
da na taj način, možda, zaokružimo jednu cjelinu gdje možemo i promišljati na koji 
način onda same Đardine osloboditi vozila i kao što je to jedan dobar dio gradova 
ima, imati doista jednu kvalitetnu pješačku zonu bez ikakvog prometa, ne samo 
osobnih vozila, nego i javnog prijevoza, taksi službe. I o tome definitivno 
razmišljamo. Mislim da se polako stvaraju preduvjeti, tako da više nećemo morati 
kopati i postavljati infrastrukturu negdje na ključne prometne pravce i da doista 
možemo kvalitetno promišljati na koji način urediti prometovanje na tom 
području. 

 Drago mi je da smo usvojili Gradski proračun za naredno razdoblje, koje 
predviđa i određena pametna rješenja, koja će nam pomoći u estetici i načinu 
prometovanja, kako bismo bili u mogućnosti donijeti i kvaliteta prometna rješenja, 
koja će pod 1. povećati kvalitetu života u tom dijelu grada, ali pod broj 2., ne manje 
bitno, znamo svi skupa kako sve ubrzanije i ubrzanje živimo, omogućiti i adekvatno 
prometovanje. To je jedna bitna odluka, ne može se donijeti preko noći, ali na vaše 
pitanje da li razmišljamo o mogućnostima da bude taj dio grada zatvoren za 
promet, da razmišljamo. Sada smo jedan dio toga adventa i zatvorili. Na početku je, 
kao svaki početak, dok se ljudi ne prilagode, bilo možda malo teže. Međutim, imam 
nekako osjećaj da je to sada, ipak, profunkcioniralo. A usput opet imamo neke 
radove na prometnicama kako bismo unaprijedili kvalitetu prometovanja. Mislim 
da to ima apsolutno svoju realnost i da razmišljamo u tome pravcu. 

 
TIZIANO SOŠIĆ:  
  Zahvaljujem. 
 Kolegice Alka Starac, imate riječ. 
 
ALKA STARAC: 
 Zahvaljujem. 
 Što se tiče liste čekanja na staračke domove, ako već Grad Pula nije nadležan 
neposredno za dom koji je pod Županijsko nadležnosti, to ne znači svakako da je 
lišen bilo kakve skrbi i brige oko pomoći starijim sugrađanima i zbog troga ću 
pozdraviti svaku mjeru koja ide ka tome da su sufinancira boravak u staračkim 
domovima, starijim ljudima i da sufinancira možda nekakve privatne staračke 
domove, kako bi se na taj način povećao broj mjesta u domovima umirovljenik, da 
dobijem odgovor na to, recimo, da li se ide na sufinanciranje nekakvog privatnog 
staračkog doma., da li postoji takva mogućnost u Puli. 
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 Što se tiče zatvaranja prometa na Đardinima, mogu reći samo neka svoja 
razmišljanja na tu temu o Đardinima, uostalom ima više aspekata, ima svojih 
dobrih i loših strana kakogod, recimo, gledanja. sa strane spomenika bila bi jedna 
svakako dobra mogućnost osloboditi amfiteatar vozila. Međutim, ono što je loše 
potrebno je  
ponuditi jednu alternativu, jednu drugu prometnu komunikaciju, koja će u 
neposrednoj blizini nadoknaditi takvu jednu žilu kucavicu. 
 I što se tiče također naših starijih sugrađana njima je jako teško kada im nije 
autobusno stajalište u centru grada, pa treba svakako, ako se već zatvara promet 
na Đardinima razmisli i o njima i pružiti im kvalitetnu alternativu, tako da nekim 
javnim prijevozom jednostavno, ipak, dođu u centar grada, jer mnogima, znam iz 
razgovora s ljudima, to puno znači.  
 Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem.  
 Gradonačelnik bi dopunski odgovorio na potpitanje. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Volio bih samo dodatno pojasniti zato što bi se moglo steći dojam iz vašeg 
potpitanja da Grad uopće ne brine o umirovljenicima, što naprosto nije točno, ne 
samo oko kategorijama umirovljenika, već o onima koji imaju potrebu za smještaji 
u domu za starije.  
 Imamo, ja bih rekao, dva problema. Prvi je vrlo krut i rigidan stav nadležnog 
ministarstva koji ne želi širiti mrežu domova za starije. To nije ni od danas, ni od 
jučer, to već tako traje duže vremena. Nema širenja mreže, odnosno nema 
subvencije za dodatne ležajeve. To je najveći problem, jer kapaciteti, kao što ste i 
sami spomenuli u takve domovima koji su drugi osnivači, postoje, međutim, 
budimo otvoreni, iskreni svi, jedan smještaj u takvim domovima je značajnije 
skuplje, nego cijena smještaja u domovima koji imaju subvenciju od nadležnog 
ministarstva. I ono na čemu sam ja insistirao, a vjerujte mi razgovarao sam sa više 
ministara iz te nadležnosti, tako da ne bude samo da, ovdje će se kolege ljutiti da je 
samo HDZ-e, bilo je i iz naše koalicijske vlade, otvoreno sam razgovarao tada sa 
potpredsjednikom vlade i ministricom, gospođom Opačić, koja je bila na čelu tog 
ministarstva i nakon toga sa gospođom Murganić, koja je otišla, gdje smo pokušali 
predstaviti, po meni, jedan puno pravičniji model. Što to znači ? To znači da 
najprije analiziramo koji je prosjek subvencioniranih mjesta u domovima za starije 
po glavi stanovnika, per capita, da se možemo uspoređivati, što to znači za Istru, 
Primorsko-goransku županiju, Zagrebačku županiju, Dalmatinsku, da pričamo o 
istim kategorijama. I druga stvar, najjači, da upravo se ne želi ići u dodatnu 
izgradnju od strane ministarstva ili širenja mreže, mi smo upravo predložili ono 
što smo mi uveli u našim dječjim vrtićima koja je naša direktna ingerencija, da se 
utvrdi imovinski cenzus i da se omogući građanima, kao što smo mi omogućili 
našim roditeljima, koji imamo malu djecu, upis u dječje vrtiće, da li gradski ili 
privatni, uz našu subvenciju. I tada držim da bi to bilo puno pravednije i puno 
pravičnije, jer vi danas redoslijed je takav kakav je definiran, da vi možete imati 
ljude koji borave u subvencioniranom smještaju sa manjim ili većim mirovinama, 
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sa nekom imovinom i bez imovine. Ti neki ljudi, koji doista imaju potrebu za 
smještaj u domu za starije, zbog nedostataka kapaciteta, ne mogu si priuštiti 
smještaju ustanovama pod punom ekonomskom cijenom. Međutim, za to naprosto 
nije bilo sluha, a to po meni bi bilo puno, puno pravednije da se utvrdi imovinski 
tko ima pravo na subvenciju smještaja i da je može iskoristiti u privatnom ili 
državnom, županijskom, gradskom domu. Ja vjerujem da će to doći na svoje jednog 
dana, ali ponekada u ovoj državi treba malo više vremena.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Još ćemo jedno pitanje postaviti. 
 Kolegice Kristina Rabar možete postaviti pitanje. 
KRISTINA RABAR: 
 Zahvaljujem. 
 Dobar dan svima . 
 Imala bih 2 pitanja. 
 Prvo pitanje postavljam direktoru Plinare d.o.o. Pula, gospodinu Deanu 
Kocijančiću .. 

Do sada je Plinara provela opsežni projekt plinofikacije Pula, koja je 
obuhvatila više od 180 kilometara novih cijevi, pa me zanima hoće li se sa 
plinofikacijom nastaviti i koji su daljnji planovi širenja mreže, a posebno me 
zanimaju planovi plinofikacijje Velog Vrha i ima li kakvih drugih daljnjih namjera. 

Drugo pitanje upućujem direktoru Castruma, Aleksandru Matiću. 
Prenosim upite nekoliko naših sugrađana koje zanima koliki je maksimalni 

iznos sredstava koje Grad daje za sufinanciranje obnove pročelja u starogradskoj 
jezgri u projektu Dolcevita. 

Hvala. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
Direktor Kocijančić, odgovorite na prvo pitanje. 

 
DEAN KOCIJANČIĆ: 
  Dobar večer svima. 
  Evo, 180 i nešto kilometra plinofikacije Pule i 170 kilometara u Sjevernoj 
Istri, to je neki portfelj Plinare nakon ovo što smo završili dio za Tvornicu duhana.  

Ono što je nama u planu, to je sigurno plinofikacija naselja Valdebeka u 
dužini negdje 17 kilometara, koji ima lokacijsku dozvolu, nažalost zbog dvoje 
domaćih  
građana, žale se na lokaciju, pa to je išlo u ministarstvo gore u produženje Grada, 
pa čekamo 60 dana da prođe zakonski rok da dobijemo pravomoćno rješenje. 
Nakon toga slijedi glavni projekt, ishodovanje građevinske dozvole. 
 A što se tiče naselja Veli Vrh, hajmo reći, za istočni dio od državne ceste koji 
ide za Vodnjan, prema istoku, za tih 8 kilometara imamo pravomoćnu građevinsku 
dozvolu. Zajedno sa Gadom kadgod je radio neku ulicu smo ugradili plinovod. i 
kada se gradila škola davno smo položili jedno četiri, pet kilometara mreže, koja 
čeka, svi mi očekujemo spoj državne ceste D6 od Mlina do Velog Vrha, do 
benzinske crpke na Velom vrhu, koji se planira negdje 2021, 2022. godine. 
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Lokacijsku dozvolu, jer tu dali punomoć Hrvatskim cestama. Mislim da oni sa 
rješavaju, da su riješili imovinsko-pravne odnose i da će vrlo brzo riješiti 
građevinsku dozvolu za taj dio, koliko je meni ovako poznato. Mi idemo za Veli Vrh 
preko budućeg mosta. To je problem. Problem je doći do Velog Vrha, idemo ispod 
mosta, kačimo se za njega. To je riješeno projektima, ali, eto, čeka se izmjena kvote. 
Ali, bit će. I imamo riješenu građevinsku dozvolu za 4,4 kilometara Katarina-
Monumenti. Čekamo, i to ne možemo spojiti, jer se spaja na ovu cestu. S tim smo 
došli do Štinjana. Analogno da svugdje gdje Grad radi idemo zajedno sa Gradom. 
Recimo sada smo riješili Ulicu Brisat, pa prije Ulicu Jasne Crnobori po Valdebeku, 
pa Valdebečki put. Ne znam da li točno pogađan imena cesta, ali poznate su gradu 
Puli koje symo već prošli. Ali, eto, idemo, vjerojatno, i ove godine jedan dio 
Premanturske sa Gradom, koliko je meni poznato i dio Valdebečkog puta. Tako da 
se ide malo sporijim tempom. Ono što sigurno bi ubrzalo tempo to je da se riješi 
Pula centar svi zajedno, kao što smo, recimo, sa odvodnjom u Rovinju riješili 
kompletno bolničko naselje, svi zajedno, ne samo plin, nego riješena je odvodnja, 
riješena je i voda u tom naselju. To je puno jednostavnije nego da mi kopamo sada, 
a za godinu ili godinu i pol kopa Herculanea i Vodovod zajedno. Moramo tu sada 
malo koordinirati, jer to su sve naselja koja imaju svi dosta, hajmo reći, više sužene 
ulice nego grad Pula. . 
 Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Molim direktora Aleksandra Matića da se obrati Vijeću i odgovori na pitanje. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Buona sera a tutti, dobar večer svima. 
 Kroz gradski projekt Dolcevita imamo fiksni i varijabilni dio. U 
Starogradskoj jezgri u zoni prioriteta može se dobiti 188.000,00 kuna kroz fiksni 
dio, u ostalim zonama 133.000,00 kuna, a kroz varijabilni dio ovisi da li je Gad 
vlasnik poslovnog prostora i stanova u tom objektu. U velikoj većini slučajeva u 
starogradskoj jezgri Grad je vlasnik prizemlja kroz poslovne prostore, u nekim 
slučajevima i stanova na prvom ili na drugom katu. I kada se zbroje svi modaliteti 
koje Grad Pula sufinancira u starogradskoj jezgri se može dobiti u tim zgradama 50 
i više posto bespovratnih novaca. Svakako se može i aplicirati i na EU fondove, pa 
se taj javni novac višestruko povećava. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolegica Kristina Rabar, imate riječ. 
 
KRISINA RABAR: 
Hvala. 
Zadovoljna sam s odgovorima.. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Time smo iscrpili vrijeme koje nam je bilo na raspolaganju za vijećnička pitanja. 
 
Vijećnici koji imaju prednost na slijedećoj sjednici su: 
1. Bruna Jovanović, 
2. Dunja Račić 
3. Gordana Ferenčić. 
 
 
AD – 2.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA U  

PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA GRADA PULA-POLA ZA 2020. 
 
Pozdravljam predstavnike konzultantske firme DLS d.o.o. Rijeka pri izradi Plana, 
gospodin Karlo Fanuko 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE  
pa molim Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu da 
obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Nadležna radna tijela: 
-Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su dobili na 
tablet. 
 
Budući se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ daje na 
glasanje točku 2. Zaključak o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih 
nepogoda Grada Pula-Pola za 2020. godinu te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ I BEZ „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda 
Grada Pula-Pola za 2020. godinu 

 
 
AD – 3. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE 

O RADNOM VREMENU U UGOSTITELJSKOJ DJELATNOSTI 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE  
pa molim Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu da 
obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Nadležna radna tijela 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za gospodarstvo (Ivan Nekić), vijećnici su dobili na tablet. 
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Budući se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ daje na 
glasanje točku 3. Odluku o izmjeni Odluke o radnom vremenu u ugostiteljskoj 
djelatnosti te utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ I BEZ „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 
ODLUKU 
o izmjeni odluke o radnom vremenu u ugostiteljskoj djelatnosti 

 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJUČENJU NEKRETNINE IZ STATUSA  

JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPOTREBI - K.Č. 5031/14 K.O. PULA 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE  
 
pa molim Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu da 
obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Nadležna radna tijela: 
-Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su dobili na 
tablet. 
 
Budući se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ daje na 
glasanje točku 4. Odluku o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj 
upotrebi - k.č. 5031/14 k.o. Pula te utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ I BEZ „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi - k.č. 5031/14 
k.o. Pula  
  
 
AD – 5.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA 

ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE  
pa molim Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu da 
obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Nadležna radna tijela: 
-Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su dobili na 
tablet. 
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Budući se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ daje na 
glasanje točku 5. Odluku o izmjenama Odluke o komunalnom redu te utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ I BEZ „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o izmjenama odluke o komunalnom redu 

  
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O KONCESIJI ZA POSEBNU UPOTREBU POMORSKOG  

DOBRA U SVRHU REKONSTRUKCIJE I GRADNJE GRAĐEVINE  
INFRASTRUKTURNE NAMJENE, VODNOGOSPODARSKOG SUSTAVA  
ODVODNJE OTPADNIH VODA, 2.A SKUPINE - REKONSTRUKCIJA ŠIJANSKOG 
KOLEKTORA  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE  
pa molim Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu da 
obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Nadležna radna tijela: 
-Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su dobili na 
tablet. 
 
Budući se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ daje na 
glasanje točku 6. donošenje odluke o koncesiji za posebnu upotrebu pomorskog 
dobra u svrhu rekonstrukcije i gradnje građevine infrastrukturne namjene, vodno 
gospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 2.a skupine - rekonstrukcija 
šijanskog kolektora te utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ I BEZ „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU O KONCESIJI 
za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu rekonstrukcije i gradnje  
građevine infrastrukturne namjene, vodno gospodarskog sustava odvodnje  
otpadnih voda, 2.a skupine - rekonstrukcija šijanskog kolektora 

 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O  
  NERAZVRSTANIM CESTAMA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE  
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pa molim Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu da 
obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Nadležna radna tijela: 
-Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su dobili na 
tablet. 
 
Budući se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ daje na 
glasanje točku 7. Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama te 
utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, BEZ GLASOVA „PROTIV“ I BEZ „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o izmjeni i dopuni odluke o nerazvrstanim cestama) 

 
 
AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O NAČINU  

PRUŽANJA JAVNE USLUGE PRIKUPLJANJA MIJEŠANOG KOMUNALNOG I 
BIORAZGRADIVOG KOMUNALNOG OTPADA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE  
pa molim Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu da 
obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Nadležna radna tijela: 
-Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su dobili na 
tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: Alka Starac, Siniša Gordić te Igor Stari 
odgovori na pitanja. 
 
Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 8 Odluku 
o izmjeni i dopuni Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog 
komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada te utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, 7 GLASOVA „PROTIV“ I 2 „SUZDRŽANA“ 
GLASA donijelo 
 

ODLUKU 
o izmjeni i dopuni odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja 
miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada) 
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AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA SPORAZUM O  

FINANCIRANJU I KREDITNOJ SURADNJI ZA POTREBE IZGRADNJE I 
OPREMANJA ŠKOLSKE ZGRADE MEDICINSKE ŠKOLE PULA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE pa  
molim Elviru Krizmanić Marjanović, pročelnicu Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da obrazloži prijedlog akta, što čini. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su dobili na 
tablet. 
  
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: Sanja Radolović, Mirko Jurkić te 
gradonačelnik odgovara  na postavljena pitanja. 
 
Predsjednik daje na glasanje Odluku o davanju suglasnosti na Sporazum o 
financiranju i kreditnoj suradnji za potrebe izgradnje i opremanja školske zgrade 
Medicinske škole Pula te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 22 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA 

ODLUKU O DAVANJU SUGLASNOSTI 
na Sporazum o financiranju i kreditnoj suradnji za potrebe izgradnje 
i opremanja 
školske zgrade Medicinske škole pula 

 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE IZMJENA OSNOVA PRAVILA MJESNIH ODBORA 
 
Predlagatelj je gradonačelnik grada Pule te je uvodno obrazloženje dala Vesna 
Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
 
Nadležna radna tijela  
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić, izvješće je na 
tabletu vijećnika. 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu, predsjednik daje na glasanje točku 10. 
Izmjene Osnova pravila mjesnih odbora, te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 22 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

IZMJENE OSNOVA PRAVILA MJESNIH ODBORA 
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AD – 11. DONOŠENJE ODLUKE O RASPISIVANJU IZBORA ZA ČLANOVE VIJEĆA 
  MJESNIH ODBORA NA PODRUČJU GRADA PULE  
 

Predlagatelj je gradonačelnik Grada Pule pa molim Vesnu Sajić, pročelnicu 
Upravnog odjela za financije i opću upravu da obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Nadležna radna tijela  
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), izvješće je na 
tabletu vijećnika. 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu, predsjednik daje na glasanje točku 11. 
Odluku o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora na području Grada 
Pule te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora 
na području Grada Pule 

 
 
AD – 12. DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU  
  ZAKUPNINE, ZONA I DJELATNOSTI U POSLOVNOM PROSTORU  
  GRADA PULE-POLA 
 

Predlagatelj je gradonačelnik Grada Pule pa molim Giordana Škuflića, 
pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovnu da 
obrazloži prijedlog akta i podneseni Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU, što i 
čini, obrazlažući prijedlog akta i negativni mišljenje Gradonačelnika o amandmanu 
na akt. 

 
Predsjednik poziva vijećnika Sinišu Gordića da u ime Kluba vijećnika SDP-

HSU obrazloži amandman. 
 
Nadležna radna tijela, izvješća su na tabletu vijećnika: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za gospodarstvo (predsjednik: Ivan Nekić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu, predsjednik daje na glasanje Amandman 
Kluba vijećnika SDP-HSU, budući ga predlagatelj nije prihvatio te utvrđuje da  
 
 Vijeće bez glasova „ZA“ i sa 13 glasova „PROTIV“ nije usvojilo amandman 
Kluba vijećnika SDP-HSU 
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Predsjednik daje na glasanje toč.12. Odluku o dopuni Odluke o utvrđivanju 
zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom prostoru Grada Pule-Pola te utvrđuje da 
je  

VIJEĆE s 12 GLASOVA „ZA“, te 2 GLASA „PROTIV“ i s 8 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU O DOPUNI ODLUKE 
o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom prostoru 
Grada Pule-Pola 

 
 
Predsjednik određuje pauzu od 30 minuta; 
Vijećnica Sanja Radolović se nakon točke 12. opravdava i napušta sjednicu. 
 
 
AD – 13. DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU PLANA DAVANJA KONCESIJA 
  ZA 2020. GODINU 
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE pa molim Giordana Škuflića, 
pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovnu da 
obrazloži prijedlog akta, što pročelnik kroz pano prezentaciju i čini. 
 
Nadležna radna tijela, izvješća su na tabletu vijećnika: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
 
U raspravi za klubove sudjelovali su: Mirko Jurkić (HDZ), Radenko Ognjenović 
(SDP-HSU); 
U pojedinačnoj raspravi Siniša Gordić, Petar Ćurić, Igor Belas, Valter Boljunčić, 
replika Siniša Gordić, odgovor na repliku Valter Boljunčić; Mirko Jurkić, replika 
Valter Boljunčić, odgovor Mirko Jurkić; Radenko Ognjenović, replika Valter 
Boljunčić, odgovor Radenko Ognjenović; 
Odgovori na pitanja u raspravi Giordano Škuflić i Gradonačelnik, a u riječ mu više 
puta upada Siniša Gordić te mu predsjednik Vijeća izriče opomenu. 
 
Predsjednik dajem na glasanje točku 13. Donošenje Odluke o donošenju Plana 
davanja koncesija za 2020. godinu te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, 8 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU  
o donošenju Plana davanja koncesija za 2020. godinu 

 
 
 
 



 

34 

 

AD – 14. DONOŠENJE PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA ZA 2020.  
 
 
PREDLAGATELJ JE PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA te Tiziano Sošić, predsjednik 
obrazlaže akt. 
 
Nadležna radna tijela (Izvješća su na tabletu): 
- Odbor za statut i druge opće akte.(predsjednik: Tiziano Sošić) 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Siniša Gordić 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 14. Program rada Gradskog vijeća za 2020. 
godinu te utvrđuje da je  

VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, s 1 GLASOM „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

PROGRAM RADA 
Gradskog vijeća za 2020. godinu 

 
 
AD – 15.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU OPERATIVNOG PLANA  

AKTIVNOSTI ZA SOCIJALNU PODRŠKU I ZDRAVLJE GRADA 
PULA-POLA ZA RAZDOBLJE OD 2020. – 2021. 

 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE pa molim Elviru Krizmanić 
Marjanović, pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti da obrazloži 
prijedlog akta, što i čini. 
 
Nadležna radna tijela (Izvješća na tabletu): 
-Odbor za statut i druge opće akte.(predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za društvene djelatnosti..(predsjednica:Gordana Ferenčić) 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je Elena Gattoni-Stepanov 
 
Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 15. Zaključak o usvajanju 
Operativnog plana aktivnosti za socijalnu podršku i zdravlje Grada Pula-Pola za 
razdoblje od 2020. – 2021. te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju operativnog plana aktivnosti za socijalnu podršku i zdravlje  
Grada Pula-Pola za razdoblje od 2020. – 2021. 
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AD – 16. DONOŠENJE ODLUKE O RAZRJEŠENJU (MASSIMA BRAJUHE) I 
   IMENOVANJU (DUNJE RAČIĆ) ZA ČLANA ODBORA ZA STATUT I  
  DRUGE OPĆE AKTE 
 
PREDLAGATELJ JE ODBOR ZA IZBOR I IMENOVANJA pa molim Dianu Kukić Dasko, 
predsjednicu Odbora za obrazloži prijedlog akta, što i čini. 
 
Nadležna radna tijela (Izvješća na tabletu): 
-Odbor za statut i druge opće akte.(predsjednik: Tiziano Sošić) 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu, predsjednik daje na glasanje točku 16. 
Odluku o razrješenju (Massima Brajuhe) i imenovanju (Dunje Račić) za člana 
Odbora za statut i druge opće akte te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o razrješenju (Massimo Brajuha) i imenovanju (Dunja Račić) člana 
Odbora za statut i druge opće akte 

 
 
OVIME JE DNEVNI RED ISCRPLJEN, TE PREDSJEDNIK ZAKLJUČUJE 21. SJEDNICU 
GRADSKOG VIJEĆA /DICHIARO CONCLUSA LA 21ma SESSIONE DEL CONSIGLIO 

MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA 

 
DOVRŠENO U 21:24 SATI 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
ZAPISNIK SASTAVIO       PREDSJEDNIK 
Ivan Klarić v.r.       Tiziano Sošić v.r. 
 
 
 
 
 
KLASA:021-05/19-01/133 
URBROJ:      
Pula, 12.12.2019.

 


